
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury 

23 października 2023 r. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Wybiła godzina 16:00. Rozpoczynamy posiedzenie Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury. 

Witam wszystkich Szanownych Państwa. Nawet nie wiem jak tytułować, ale witam wszystkich 

Naczelników, Kierowników, przedstawicieli urzędu, Panią Hannę Skoczylas również. Witam wszystkich 

Radnych Członków Komisji i nie tylko. I naszą Panią Kasię, która jak zwykle pomaga nam przy... 

Mógłbym prosić o chwilę spokoju? Jesteśmy w tej nowej rzeczywistości. Nie mówię o tej dużej polityce, 

tylko tej naszej lokalnej, gdzie nasz Pan Prezydent został wybrany do Senatu. Oczywiście gratulujemy 

mu bardzo. 

 

Radny Józef Twardzik 

My jako sieroty. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

A my jako sieroty, tak właśnie, dobrze Pan to Panie Józefie ujął. Dobrze. Do dzisiejszego posiedzenia 

mieliśmy załączony porządek obrad. Czy ktoś ma jakieś uwagi do tego porządku?  

 

Radna Lidia Gajdas 

Panie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Chciałam Szanowni Państwo zgłosić prośbę o wycofanie projektu uchwały pod punktem numer 6, to 

znaczy zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondu Bocianów, rondu położonemu 

na łączniku ulicy Goździków z ulicą Oświęcimską. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś inne uwagi? Szanowni Państwo przegłosujemy, jeżeli mamy zmianę 

porządku, to poproszę wszystkich Państwa. Kto z Państwa jest za przyjęciem porządku obrad w tej 

formule? Dziękuję. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Czyli jednogłośnie za. W punkcie 3 mamy 

przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 25 września 2023 roku. Do tej pory nie wpłynęły żadne 

uwagi do tego protokołu. Czy w tej chwili ktoś chciał wnieść jakieś uwagi? Również nie widzę, to uznaję, 

że protokół został przyjęty. W punkcie 4 mamy nasz punkt związany z planem pracy naszej komisji 

przyjętym na to drugie półrocze, czyli miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, plan 

realizacji uchwał w 2023 roku. Dostaliśmy tutaj całe zestawienie. Jest z nami Pani Naczelnik Magdalena 

Zdebel. Jeżeli będą jakiekolwiek pytania, to proszę zadawać. Otwieram dyskusję w tym punkcie. 

Zgłoszeń nie widzę, dziękuję Pani Naczelnik. Wynikło z tego, że rzeczywiście materiał był dobrze 

przygotowany. W punkcie 5 mamy omówienie projektów gospodarki niskoemisyjnej realizowanych 

przez miasto Tychy. To zaś materiał przygotowany przez wydział Pani Naczelnik Anny Warzechy. 

Również dostaliśmy go na tablety. Czy tym temacie są jakieś pytania? Również nie widzę, tak że 

zgłoszeń. Tak że dziękuję Pani Naczelnik za dobrze przygotowany materiał. Punkt 6 wycofaliśmy. 

Przechodzimy do punktu 7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej bocznej od ulicy Oświęcimskiej do ulicy Goździków. Kto to będzie przedstawiał? Pan 

Naczelnik Wydziału Geodezji, proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Przedstawiam Państwu projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej bocznej od ulicy 

Oświęcimskiej do Goździków, na podstawie stosownych przepisów o samorządzie gminnym oraz 

ustawy o drogach publicznych, na wniosek Prezydenta Miasta, po zaopiniowaniu przez Komisję 

Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury, Rada Miasta uchwala nadaje się drodze wewnętrznej bocznej 

od Oświęcimskiej do Goździków nazwa ulica Imbirowa. Integralną częścią uchwały jest załącznik 

graficzny. Wykonanie powierza się Prezydentowi Miasta Tychy. Uchwała wchodzi w życie po 14 dniach 
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od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego. I teraz ustalenie nowej nazwy ulicy, 

będącej przedmiotem niniejszej uchwały następuje w celu porządkowania numeracji położonej w jej 

sąsiedztwie, nieruchomości zabudowanych i przeznaczonych pod zabudowę, zgodnie z zasadami 

wynikającymi z rozporządzenia Ministra Rozwoju Pracy i Technologii, w sprawie ewidencji miejscowości 

ulic i adresów. Droga zlokalizowana jest, tu są wymienione wszystkie działki, stanowią one własność 

Gminy Miasta Tychy oraz dwie działki stanowiące własność skarbu państwa. Propozycja nazwy ulica 

Imbirowa została pozytywnie zaopiniowana przez Radę Osiedla Jaroszowice-Urbanowice-Wygorzele. 

Natomiast Rada Osiedla Wartogłowiec nie zaopiniowała propozycji tej nazwy. Nazwa ulicy jest zgodna 

z uchwałą Rady Miasta 22 czerwca 2017 roku w sprawie nadania nazw ulic i placów będących drogami 

publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych, rond publicznych, parków i skwerów. Ponadto uzasadnieniem 

jest konieczność nadania nazw nowo wybudowanym przystankom komunikacyjnym, a proponowana 

nazwa ulic nawiązuje do już istniejących nazw w tym rejonie, czyli na przykład Goździków i 

Cynamonowa ulica. Tutaj tylko jeszcze chciałem uzupełnić, że zgodnie z naszą uchwałą z 2017 roku, o 

której już tu była mowa, Rady Osiedla pisemnie opiniują projekt tej uchwały. Natomiast tutaj myśmy 

wystąpili o takie zaopiniowanie już kilka miesięcy temu i tak jak już tutaj wspomniałem, Rada Osiedla 

Jaroszowice-Urbanowice-Wygorzele zaopiniowała pozytywnie, ale drogą mailową tylko i wyłącznie 

dostaliśmy tą opinię. Natomiast Rada Osiedla Wartogłowiec nie wypowiedziała się na ten temat. Po 

konsultacjach z radcami prawnymi przedstawiamy Państwu ten projekt, no bo trudno, żeby prace Rady 

Osiedla, że tak powiem, blokowały to, co chcę zrobić Komisja i Państwo Radni. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

I Rada Miasta, tak jest. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Z mojej strony to tyle, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dziękuję Panie Naczelniku, otwieram dyskusję w tym temacie, czy są jakieś pytania? Zgłoszeń nie 

widzę, przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały? Dziękuję, jednogłośnie pozytywnie. Przechodzimy do punktu 8. Zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej na odcinku od ulicy Kościelnej ze 

skrzyżowaniem z ulicą Pogodną w kierunku Szkoły Podstawowej numer 24 imienia Himalaistów 

Polskich. Przepraszam. Proszę również pan Naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej na odcinku od ulicy Kościelnej ze 

skrzyżowaniem z ulicą Pogodną w kierunku Szkoły Podstawowej numer 24 imienia Himalaistów 

Polskich. Na podstawie stosownych przepisów ustawy o samorządzie gminnym oraz ustawy o drogach 

publicznych, na wniosek Prezydenta Miasta, po zaopiniowaniu przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Infrastruktury, Rada Miasta Tych uchwala: nadaje się drodze wewnętrznej nazwę ulica Wandy 

Rutkiewicz. Integralną częścią uchwały jest załącznik graficzny. Wykonanie uchwały powierza się 

Prezydentowi Miasta Tychy. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Śląskiego. Ustalenie nowej nazwy ulicy, będącej przedmiotem niniejszej 

uchwały, następuje w celu uporządkowania numeracji nieruchomości położonych w jej sąsiedztwie, 

zabudowanych i przeznaczonych pod zabudowę, zgodnie z zasadami wynikającymi z rozporządzenia 

Ministra Rozwoju Pracy i Technologii w sprawie ewidencji miejscowości, ulic i adresów. Droga 

zlokalizowana jest na działkach, tutaj mamy wymienione wszystkie numery działek stanowiących 

własność Gminy Miasta Tychy. Propozycja nazwy ulica Wandy Rutkiewicz została negatywnie 

zaopiniowana przez Radę Osiedla Jaroszowice-Urbanowice-Wygorzelec. Nazwa ulicy jest zgodna z 

uchwałą Rady Miasta 22 czerwca 2017 roku w sprawie nadawania nazw ulic i placów będących drogami 

publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych, rond ulicznych, parków i skwerów. Uzasadnieniem tej 

inicjatywy jest powiązanie nazwy ulicy z nazwą Szkoły Podstawowej numer 24 imienia Himalaistów 

Polskich. Wanda Rutkiewicz to jedna z najwybitniejszych polskich himalaistek, która jako trzecia kobieta 

na świecie i pierwsza w Europie stanęła na Mont Evereście. Tutaj takie uwagi dodatkowe mam. Według 

opinii Rady Osiedla, ja ją może zacytuję, to co najważniejsze. W odpowiedzi na pismo odnośnie 

propozycji nadania nazwy między ulicą Pogodną a Kościelną, pragniemy zauważyć, że przesłana mapa 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=503222

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 8:40:57



przedstawia ulicę imieniem Wandy Rutkiewicz zmienia również nazwę ulicy przy ZSP numer 4 w 

Tychach przy ulicy Pogodnej 37. W związku z powyższym opiniujemy negatywnie przedstawiony 

wniosek, ponieważ w naszej ocenie nie ma potrzeby zmiany nazwy ulicy, przy której znajduje się szkoła. 

Tutaj chciałem tylko sprostować, że my podejmując tą uchwałę o nadaniu tej nazwy, nie zmieniamy w 

żaden sposób nazwy ulicy Pogodnej. Dlatego że ulica Pogodna dochodzi zgodnie z uchwałą wcześniej 

podjętą do tego skrzyżowania. Natomiast Wandy Rutkiewicz mamy na wprost i w prawo, więc nie 

następuje tutaj zmiana nazwy ulicy. Nastąpi natomiast zmiana trzech adresów, które już są nadane. I 

tak jak przy poprzedniej uchwale opinia od Rady Osiedla została drogą mailową do nas przesłania. To 

tyle ja mam, dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dziękuję Naczelniku. Otwieram dyskusję. Proszę pani radna Edyta Danielczyk.  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja jestem w tej Radzie Osiedla i przyznaję, że pierwszy raz widzę takie (niewyraźnie). Mamy Liceum 

imienia Kruczkowskiego. Nikt nie zmienił ulicy Elfów na Kruczkowskiego. Mamy Wyspiańskiego, nikt nie 

zmienił ulicy Edukacji na Wyspiańskiego. Jaki tu jest sens w sytuacji, kiedy część uczniów, proszę 

zauważyć, że skończyła szkołę, miała wydane świadectwa. Rozumiem, że teraz zmieniamy w ogóle, 

skąd jest szkoła, tak? Będzie zmiana adresów, zmieniamy świadectwa, trzeba ściągnąć te dzieciaki albo 

wysłać im poprawione świadectwa. Jaki tu jest sens? Bo nie rozumiem tej logiki. Rozumiem nazwanie, 

naprawdę Pani Wanda Rutkiewicz, jak dla mnie jest bohaterką i rozumiem ten krótki odcinek. Ale zmiana 

ulicy przy szkole, kiedy się wiąże z takimi karkołomnymi tak naprawdę wydatkami też, jaki to ma sens? 

Ja przepraszam bardzo jeszcze dodatkowo tylko jedna rzecz, od kiedy mamy takie krzywe ulice? No to 

takie jeszcze, bo rozumiem zakręt, jak na Norwida, ale to ciągle jeden ciąg. Więc dlaczego tak dziwnie? 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Szanowna Pani, tutaj, tak jak już powiedziałem, co do kształtu ulicy, ulica może mieć dowolny kształt, 

że tak powiem. Jak tutaj Państwo, jaką podejmiecie decyzję, to taka będzie Państwa decyzja. Ja tutaj 

ze swojej strony mogę tylko tyle powiedzieć, co do dokumentów się nie wypowiem, ale według mnie aż 

tak głęboko te zmiany nie sięgają przy zmianie nazwy ulicy, żeby trzeba było zmieniać świadectwa. Moja 

szkoła podstawowa stoi przy ulicy, którą też zmieniono, więc myślę, że nic się tutaj nie dzieje.  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Na prawach dekomunizacji. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Natomiast sytuacja jeszcze odnośnie przebiegu tej ulicy Pogodnej. Proszę zauważyć jedną rzecz, że 

ulica Pogodna, idąc od Oświęcimskiej, rozwinęła się tak naprawdę w dwie strony, czyli skręciła na tak 

jakby w lewo i ta numeracja poszła prosto. A dzięki temu doprowadzamy do takiego stanu, że ta nowo 

nazwana ulica przejmie jak gdyby część tej numeracji. I z tego co wiemy, ten teren jest na etapie 

procedowania, uchwalania planów zagospodarowania przestrzennego. Nie jesteśmy w stanie 

przewidzieć tak naprawdę jak te, jak te tereny będą się rozwijały dalej, a to niejako upraszcza nam tą 

sytuację. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dziękuję. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźnie) Dalej nie rozumiem. Ma Pan ulicę Miła, czy ja mam rozumieć, że połowa numerów z Miłej 

jest na Pogodnej? Według Państwa danych. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

No to tak jak tłumaczyłem, idąc od południa idzie Pani ulicą Pogodą, tak? I Pogodna na ten moment już, 

ponieważ tam była nadana nazwa, rozwija nam się tak, jakby w lewo i na wprost mówiąc obrazowo. 

Numeracja jest nadawana i po lewej stronie, w tym wyjeździe i na wprost. Tam już są numery nadane.  
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Radna Edyta Danielczyk 

Z tego powodu zmieniamy nazwę szkoły, pieczątki, świadectwa i wszystko inne też, tak?  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Świadectwa (niewyraźnie). 

 

(niewyraźnie) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Pani Radna, pani Radna, Pani trochę za daleko wchodzi wydaje mi się w tą tematykę, bo nie wierzę w 

to, żeby trzeba było świadectwo dzieciom zmieniać. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

A jest Pan tego pewien? 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

No jeżeli tu przykład… 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja na 100% jestem pewien. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

O widzisz, no to przynajmniej jeden nauczyciel się wypowiedział. Ja nie jestem nauczycielem, tak że… 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja wiem tyle, że jeżeli szkoła składała jakieś wnioski o dofinansowanie o jakiekolwiek jakiegokolwiek 

programy, w których bierze udział, to bierze przy ulicy Pogodnej. Dla systemu to jest inna nazwa szkoły 

niż przy ulicy Wandy Rutkiewicz. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Nazwa szkoły się nie zmieni. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Nazwa szkoły się nie zmieni.  

 

Radna Edyta Danielczyk 

To jest inne miejsce. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dobrze, Pan Radny Kołodziejczyk, proszę. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Nazwa szkoły się nie zmienia Pani Radna, zmienia się nazwa ulicy. Taka sama była sytuacja przy 

Zespole Szkół Specjalnych numer 8. Była szkoła, był wtedy internat i adres był tam, gdzie internat, wtedy 

to była szkoła przy Filaretów. Zlikwidowano internat i szkoła jest przy ulicy Edukacji i nikt nikomu nie 

zmieniał żadnego świadectwa. Co Pani opowiada w ogóle? Dlatego mówię. 

 

(niewyraźnie) 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę mi dać dokończyć. W którym to było roku? Gdyby to było 7 lat temu bodajże, czy 8. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Nie, więcej. Nie za kadencji naszej. 
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Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Ale Szanowni Państwo, nie przerywać sobie. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Nieważne proszę Pani, nikt nie będzie nikomu zmieniał świadectw. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale musi być informacja, że obecnie znajduje się... 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja już dziękuję za wypowiedź. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Obecnie znajduje się ta szkoła pod innym adresem, to jest adnotacja ze szkoły. Więc pytam, po co to 

komu? I pytanie też kolejne, dlaczego ta ulica ma być z automatu krzywa? Ma kształt literki L. Normalnie 

ulice idą prosto. 

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Jak są zakręty.  

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja mam pytanie, czy Państwo w ogóle wiedzą, co o tym myślą rodzice? To jest tam, gdzie ich dzieci 

chodzą do szkoły, tak? I nie słyszałam ani jednej (niewyraźnie) na zasadzie hura będziemy mieli zmianę 

adresu szkoły.  Więc chciałabym po prostu wiedzieć, jaki to ma sens i cel?  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę Pani RadnaLidia Gajdas i przechodzimy do głosowania. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Wydaje mi się, że tutaj koleżanka no trochę wychodzi za daleko, bo przecież są różne instytucje, które 

mają nadawane nazwy ulic. No i co i to, że zmiana jest tej nazwy, to co, to już nie mogąc jakby 

funkcjonować?  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale trzeba zrobić aneks, że (niewyraźne)  

 

Radna Lidia Gajdas 

No i się robi i co jest za problem w tym, jaki jest problem?  

 

Radna Edyta Danielczyk 

A pytanie po co to robić?  

 

Radna Lidia Gajdas 

No po to, żeby uporządkować. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Jak uporządkować? Proszę Państwa, ja mam pytanie, gdzie w Tychach jest taka droga?  

 

Radna Lidia Gajdas 

Wszędzie. 

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 
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Radna Edyta Danielczyk 

Proszę Państwa, nie że z zakrętem.  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dobrze, no to zadała Pani pytanie, Pani Radna, niech Pani da komuś odpowiedzieć. 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Ulica Prosta. Proszę sobie zobaczyć, jak biegnie ulica Prosta. Jedzie prosto, a potem skręca w prawo. 

I łączy się z (niewyraźnie). Nie ma. Jest to Prosta, ulica Prosta. Panie Naczelniku, ja bym chciała 

dopytać, bo rozumiem, że cała procedura ma za zadanie uporządkowanie adresów, które powstaną 

przy nowo tworzonej tej teraz ulicy Rutkiewicz, Wandy Rutkiewicz. Nawet gdyby miało przyjechać 

powiedzmy, nie wiem, pogotowie i tam się wybuduje dom, żeby numeracje były logiczne, tak? To o to 

chodzi. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Powiem Państwu tak, dla mnie przede wszystkim to jest istotne, żeby to było jednoznaczne i stąd też 

właśnie była mowa o tym, że ta Pogodna nam się także... 

 

Radna Edyta Danielczyk 

To był chyba żart. 

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Ale szanowna Pani Radna. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę się zgłosić do wypowiedzi. Będzie jakiś porządek.  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę Panie Naczelniku. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Ulica Pogodna na ten moment zaczyna się od Oświęcimskiej, dochodzi do tego skrzyżowania, ale 

zabudowa jak gdyby i sytuacja, która tam się pojawiła, spowodowała, że część numerów jest na lewo 

tam w tym wyjeździe. Natomiast część już teraz zaczyna iść na wprost. No i jeśli tak to zostawimy, to w 

dwóch kierunkach zaczniemy iść, a wiecie Państwo, przy obecnej kreatywności deweloperów na 

przykład może się okazać, że gdzieś ta numeracja tam się nam zgubi, czy będzie niemożliwa. Natomiast 

jeśli ten przebieg jest jednoznaczny, no to wtedy mamy dużo łatwiejszą sytuację. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Przepraszam bardzo… 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Momencik, Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk się pierwszy zgłosił. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Chciałem zadać pytanie. Czy ktoś, dyrekcja szkoły, rada rodziców zgłosił jakiś sprzeciw, czy jest jakiś 

sprzeciw tych instytucji?  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Ja o takim sprzeciwie oficjalnie i formalnie nie wiem, natomiast z Panem Przewodniczącym Rady 

Osiedla jak rozmawiałem… 
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Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale nie pytam o Przewodniczącego Rady Osiedla, ja pytam o szkołę, o instytucję państwową, która by 

miała mieć z tym jakiś problem, czyli nie dostał Pan takich uwag?  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Nic.  

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) takie numery są. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Jeszcze raz proszę. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Czy Państwo ogłosili to ludziom, że planujecie taką sytuację? Ja się dowiedziałam dzięki Radzie Osiedla 

tak naprawdę.  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Ale pani Radna, pani trochę zna, jest Pani Radną już jakiś czas. Wie Pani, że takie uchwały opiniuje 

Rada Osiedla. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak. Właśnie to mówię. Gdyby nie Rada Osiedla, to byśmy nie wiedzieli. Pani Radna pokazała ulicę 

Prostą, ona się krzyżuje z innymi ulicami w 1, 2, 3, 4, 5 miejscach. W żadnym z nich nie ma sytuacji, 

żeby zamiast iść na wprost szła w obok. 

 

(niewyraźnie) 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

To zapraszam na Paprocany. (niewyraźnie) 

 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) Jest mapa, jest różnica między… 

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ależ jest, czemu mamy robić coś, czego nikt do tej pory nie praktykuje? Pan mówi o deweloperach i o 

tym, że będzie problem z bocznymi ulicami. Czy Pan tam był? Tam jest teren zalewowy. W związku z 

tym, tam wszedł deweloper, (niewyraźne) postawić. To jest pierwsza rzecz, druga rzecz, (niewyraźne) 

o których Pan mówił, że będą problemy z numerami. Jeśli Państwo nadali szkole numer 37, to ja bym 

zrozumiała, gdyby nie wiem, to był jakiś numer koło tysiąca i teraz szkoła ma 1001, 1002. A to jest 37. 

37, może 39, 41 i tak dalej. To nie jest problem, za to na pewno będzie problemem dla pogotowia, które 

nagle będzie się musiało zorientować, że Pogodna kończy się na skrzyżowaniu, a to co jest za 

skrzyżowaniem, ta prosta droga, no to już jest inna, tak?  

 

Radna Lidia Gajdas 

No to jak każda ulica się kończy. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Jak większość ulic. 

(niewyraźne) (wielogłos) 
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Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę, Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Pani Radna, wszystkie karetki mają GPS i wszystkie karetki mają nawigację. 

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja poproszę o zamknięcie dyskusji. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Głos przeciwny. 

 

(wielogłos) 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

No jak się Pan zgłasza to proszę ad vocem. Ja proponuję zamknąć dyskusję. 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

A gdzie jest Prosta 28? 

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Ale szanowni Państwo, my teraz nie analizujemy ul. Prostej.  

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Szanowni Państwo, my jako radni wypowiadamy się podczas głosowania, czyli ja proponuję zagłosujmy 

i tak jeszcze ten temat stanie na sesji Rady Miasta.  

 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźnie) Ja mam rozumieć, że jak coś przyjdą mieszkańcy, bo (niewyraźnie) sesji Rady Miasta, to 

będzie okej?  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

No to przyjdą mieszkańcy. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

No niech przyjdą. Niech przybywają. 

 

(wielogłos) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Kończmy powoli Szanowni Państwo, bo emocje...  

 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźnie) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Pani Radna, przepraszam, Pani Radna, ale zgłaszają się inni. Zgłosił się Pan Radny Dariusz Wencel. 

Chcę mu udzielić głosu, a Pani im to uniemożliwia.  
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Radna Edyta Danielczyk 

Proszę. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę Pan Radny Dariusz Wencepel. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Nie rozumiem całej tej logiki. (niewyraźnie) Tutaj dwóch radnych się powołało na karetki. Czy to karetka, 

czy jakieś służby gazowe, czy straż pożarna pojedzie od ulicy Oświęcimskiej od miasta. Pierwsze co 

skręci w ulicę Pogodną i Pogodna, jeśli byłaby do końca, wiadomo, że jest to Pogodna. Równoległa do 

Kościelnej, też jest długa, a do Wandy Rutkiewicz wyjeżdża się od Kościelnej. Ze względów takich jak 

tutaj Państwo Radni mówili, to logicznie powinna być Pogodna do końca, nie zmieniałoby się w szkole 

adresu. Nie wiem, czy jest jakiś ukryty cel tego, że trzeba zmienić szkol adres, żeby była pod innym 

adresem. Tutaj Pan Radny się pytał, czy jest sprzeciw szkoły i się założę, że nikt się Rady Rodziców 

ani szkoły nie pytał, czy się im adres zmienia. Ja bym tu do sesji chciał wiedzieć, czy Rada Rodziców i 

szkoła wie, skoro Rada Osiedla się nie godzi na takich wymysł,  takiej elki. To chciałbym też poznać 

Rady Rodziców stanowisko, rady i czy w ogóle wie o tym, że będzie mieć zmianę adresu i po co to 

służyło? Ze względów bezpieczeństwa Pogodna jest bardziej potrzebna i himalaiści też potrzebują 

pogody w górach, tak że to też pasuje do tych himalaistów i Wanda Rutkiewicz może być spokojnie, ale 

tam powinna się Pogodna nazywać. Moim zdaniem nazywać Pogodna równolegle do Kościelnej i to jest 

dla służb bezpieczniejsze. Bo wiedzą, że Pogoda się ciągnie i szkoła jest, wszyscy wiedzą, że szkoła 

jest przy Pogodnej w Tychach. To jest Zespół Szkół przy Pogodnej i to się przyjęło i nawet jak ktoś powie 

Wandy Rutkiewicz to nie będą wiedzieć o co chodzi. A Pogodna nawet bez GPSu, jak GPS wysiądzie 

Panie Radny, to na Pogodną trafi. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Tam jest szkoła. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

No właśnie. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Ale spokojnie Szanowni Państwo proszę, bo te emocje są naprawdę niepotrzebne. Pani Radna Edyta 

Danielczyk. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja bym chciała powiedzieć tak, że gdyby kierować się tym, co jest w tytule tej uchwały, to nikomu by nie 

wpadło do głowy, że chodzi o ulicę przy szkole, bo mamy tak. Wewnętrzna droga na odcinku od ulicy 

Kościelnej, ze skrzyżowaniem z ulicą Pogodną. Ze skrzyżowaniem. Nie ma tam kolejnej informacji i w 

stronę pól równoległych do, równoległej do Kościelnej w stronę pól. Tam tego nie ma, tak? Więc tak 

naprawdę to Państwo tym tytułem wprowadzili ludzi w błąd. Dlatego też tak jak mówię, ludzie na wsi 

jeszcze nie wiedzą, ale jak się dowiedzą, to się nie ucieszą. Bo z tego co wiemy, ci co wiedzą są święcie 

oburzeni, że komuś wpadło to do głowy. Jeszcze w takim układzie. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Jeszcze ktoś chciał z Państwa?  

 

Radna Lidia Gajdas 

Panie Przewodniczący, ja myślę że tak na koniec jeszcze zabiorę głos. Ja myślę, że niepotrzebne są 

aż takie emocje i mowa, że ludzie jak się dowiedzą, no co to jakby dla mieszkańców zmienia?  

 

Radna Edyta Danielczyk 

My jesteśmy radnymi.  
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Radna Lidia Gajdas 

Ale chwileczkę. A przy tej ulicy tam jest jakaś zabudowa Panie Naczelniku? Nie ma. Jakby przy tej nowej 

drodze, którą… 

 

(wielogłos) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Momencik. 

 

Radna Lidia Gajdas 

… chcemy nadać nazwę, tam się dopiero buduje jeden dom, jeden, on jest w budowie. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Tam są nadane trzy adresy. Jeden jest na szkole, a dwa na niezabudowanym. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Na niezabudowanym. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Nie wiem na jakim etapie ta budowa.  

 

Radna Lidia Gajdas 

Tak, no to jeden jest zbudowany, więc jakby mieszkańców żywo jeszcze na tym odcinku nie ma. Co raz, 

a dwa Kolego Darku, ja pytałam Panią Dyrektor i odpowiedź Pani Dyrektor jest, że tak, że wie. Natomiast 

nie wiem co do Rady Rodziców. Tak, Dyrekcja wie. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

A ja pytam o Radę Rodziców. (niewyraźnie) 

 

Radna Lidia Gajdas 

No pytał Pan i tu i tu, więc mówię. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dobrze, szanowni Państwo, to zróbmy inaczej, przegłosujmy obecnie, bo to będzie tylko opinia Komisji, 

to będzie tylko opinia Komisji, a tak naprawdę na sesji może mając trochę więcej wiedzy, podejmiemy 

już decyzję, czy przyznać tą nazwę, czy nie. My dzisiaj tylko dajemy opinię Komisji, jaka będzie taka 

będzie, a na sesji podejmiemy decyzję. Może wpłyną takie informacje, że wszyscy zdecydujemy, że nie 

i tyle, no i odrzucimy uchwałę. Także Szanowni Państwo, w tej chwili proszę o, o głosowanie, kto z 

Państwa… 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja mam jeszcze pytanie jedno. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Tak?  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ponieważ tak jak mówię, bardzo potrzebna jest ta nazwa Rutkiewicz, prostopadła do Kościelnej, 

równoległa do Oświęcimskiej. Bez tego, tej śmiesznej elki której nie ma nigdzie. Bo boczne bocznymi, 

ale główna leci tam jednak cały czas ta sama. Więc odnogi mogą być. Gdyby trzeba jednak było zmienić, 

to Państwo są gotowi? Na zasadzie na to, żeby tylko część ulicy jednak, nadać części ulicy tej nazwę? 

Zgodnie z tytułem, a nie z mapką? 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Paweł Ruszkowski 

Znaczy tytuł według mnie jest adekwatny to tego co (niewyraźnie).   
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Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) szkole podstawowej numer 24, jeżeli Pan sobie stanie na Kościelnej, to będzie Pan miał 

akurat kierunek na szkołę. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Ale od skrzyżowania w kierunku szkoły. To jest logiczniejsze. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźnie) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Nie, Pani Radna, jakby Pani przeczytała ze zrozumieniem, to by Pani wiedziała, że jest od skrzyżowania 

w stronę szkoły. Ale dobra, nie chcę już dyskutować na ten temat. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale moment. To proszę mi pokazać, gdzie tam Kościelna się krzyżuje z Pogodną? Bo z tego tytułu 

wynika, że Kościelna krzyżuje się z Pogodną i na tym skrzyżowaniu... 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Od ulicy Kościelnej ze skrzyżowaniem z ulicą Pogodną. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak, ze skrzyżowaniem, a nie od skrzyżowania. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Z ulicą Pogodną, zgadza się, jest to odcinek od ulicy Kościelnej do skrzyżowania z ulicą Pogodną i 

później w stronę szkoły. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Tam nie ma do. Tam jest ze skrzyżowaniem.  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Z ulicą Pogodną. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Przepraszam bardzo, to wynikałoby z tego, że Kościelna krzyżuje się z Pogodną. Chciałabym wiedzieć, 

w którym miejscu. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Ale szanowna Pani, niech Pani cały tytuł przeczyta. Na drodze wewnętrznej, drodze wewnętrznej. To 

jest sedno sprawy. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Na odcinku od ulicy Kościelnej ze skrzyżowaniem. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

No właśnie, no to ja inaczej tego nie rozumiem. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Do sedna Panie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dobrze. Szanowni Państwo, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Dobrze, czyli 2 przeciw, Pan Radny wstrzymał się, tak? Czyli 3 

wstrzymujące. Mam nadzieję, że jeszcze jakieś dodatkowe informacje do sesji wpłyną, tak że będziemy 
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mogli podjąć decyzję na sesji. Dziękuję. Punkt 9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy o zawarcie umowy 

dzierżawy zabudowanej nieruchomości położonych w Tychach przy ulicy Hlonda 67-69 stanowiącej 

własność Gminy Miasta Tychy. Tu zapewne Pani Naczelnik Katarzyna Szymkowska, proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, przedstawiam Państwu projekt uchwały wraz z 

autopoprawką i już wyjaśniam, na czym autopoprawka polega. Na uporządkowaniu, czyli poprzez 

zmianę treści paragrafu 1, który składał się z dwóch ustępów, tak jak do tej pory we wszystkich 

uchwałach dotyczących odstąpienia od obowiązku trybu przetargowego i wyrażenia zgody, czyli punkt 

1 brzmiałby: Wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości zabudowanej budynkami o funkcji użytkowej szpitali i zakładów opieki 

medycznej oraz mieszkalnej i tu cała treść pozostaje bez zmian, jeżeli chodzi o opis nieruchomości. I 

punkt 2. Wyrazić zgodę na zawarcie tej umowy dzierżawy. Tak jak powiedziałem na samym początku, 

tak jak robimy już od dłuższego czasu zapisy we wszystkich umowach dzierżawy. Prosimy Państwa o 

to, aby Pan Prezydent mógł zawrzeć umowę dzierżawy. Dotyczy to nieruchomości położonej przy 

Hlonda 67-69. Nieruchomości tej wydzierżawiamy pomieszczenia na potrzeby niepublicznego zakładu 

opieki zdrowotnej przychodni numer 2 w Tychach. Jeżeli Państwo wyrazicie zgodę, pozytywnie 

zaopiniujecie, wyrazicie Państwo zgodę, zostanie zawarta umowa na czas oznaczony lat 10, co pozwoli 

przychodni nadal na funkcjonowanie w tym obiekcie. Proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dziękuję, otwieram dyskusję w tym punkcie, proszę Pan Radny Wencepel. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Takie pytanie techniczne, bo powiedziała Pani Naczelnik, że Prezydent podpisze umowę. Kto tak de 

facto podpiszę tę umowę?  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, ten kto będzie działał w danym momencie. Ja tutaj bardzo bym prosiła, żeby nie 

łapać za słowa, bo nam organ tak naprawdę dalej funkcjonuje. Nie ma Pana Prezydenta. W chwili 

obecnej jakby główną osobą jest Pani Sekretarz Miasta, oczekujemy na tak zwanego Komisarza. Trudno 

mi powiedzieć tak naprawdę kto fizycznie tą umowę podpisze. Na pewno będzie to osoba z 

upoważnienia, która będzie miała prawo do podpisywania umów, bo jako urząd funkcjonujemy nadal. 

Dziękuję. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Znaczy teraz by pani Sekretarz podpisała. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Tak. W chwili obecnej umowy dzierżawy podpisywałaby Pani Sekretarz. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Więcej zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Szanowni Państwo, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały? Jednogłośnie za. Dziękuję. Punkt 10. Zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżaw o zawarcie umów dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy. Tu zapewne również 

Pani Naczelnik Katarzyna Szymkowska. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Tak panie Przewodniczący, tutaj także prosimy o zgodę na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego zawarcia umów dzierżawy i wyrażenie zgody na zawarcie tych umów. Załącznik do 

uchwały to 8 pozycji. W materiałach dodatkowych macie państwo szczegółowo wskazane szczegółowe 

informacje związane z dotychczasowymi umowami dzierżawy, bądź wskazanie na przykład, że jest to 

pierwsza umowa, która była zawarta i proszę Państwa o pozytywne zaopiniowanie projektu. Dziękuję. 
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Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dziękuję, otwieram dyskusję w tym punkcie. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do głosowania. Kto z 

Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? Dziękuję, jednogłośnie pozytywnie. 

Przechodzimy do punktu 11. Jest to pismo związane z utrzymaniem cieku tyskiego. Dostaliśmy je w 

materiałach na tablety. Czy ktoś tu chciał zabrać głos w tym temacie? Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie 

widzę. Pismo zostało przyjęte i zapoznaliśmy się z nim. W kolejnym punkcie mamy pisma Rady Osiedla 

JUWe. Jest to kilka pism dotyczących ulic, remontów. Nie wiem, jak państwo uważają, ale ja bym 

skierował je merytorycznie do wydziałów odpowiednich w urzędzie, aby bezpośrednio odpowiedzieć 

Zarządowi Osiedla, dobrze? Żeby te odpowiedzi poszły bezpośrednio do funkcjonującego obecnie 

Zarządu Osiedla, bo Rada Osiedla już nie funkcjonuje. Tak że myślę, że to będzie najlepsze 

rozwiązanie. Zarząd. No tak jak powiedziałem, do zarządu, żeby do zarządu poszły odpowiedzi. 

 

Radny Józef Twardzik 

Ja w tym temacie jeszcze. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę Pan Radny Józef Twardzik.  

 

Radny Józef Twardzik 

Aktualna jest uchwała Rady Miasta w sprawie terminów obowiązujących w toku prac nad projektem 

uchwały budżetowej. Teraz proszę popatrzeć na te pisma, które podjęła Rada Osiedla, kiedy wpłynęły 

tą Urzędu Miasta, a wpłynęły 15 października. 15 października. A teraz przeczytam, to co obowiązuje 

wszystkich. Do dnia 10 września poprzedzającego rok budżetowy, Prezydent Miasta określa dla 

podległych jednostek organizacyjnych miasta, wydziałów Urzędu Miasta, złożenia wytycznych 

opracowania projektów planów finansowych do budżetu miasta. Do 15 września poprzedzającego rok 

budżetowy,  Rady Osiedla przekazują do Wydziału Obsługi Rady Miasta projekty planów finansowych. 

Tam już nie będę czytał, tylko Państwo te tematy i te terminy, które obowiązują również Radę Osiedla i 

wszystkich, którzy składają wnioski do budżetu miasta na kolejny rok. Tak że te pisma są niezgodne z 

tym. W związku z tym uważam, że w ogóle nie powinniśmy nad tymi pismami decydować, tylko trzeba 

wyrazić żal, że jest tu podpisany Przewodniczący Rady Osiedla, który był Radnym i który zna przepisy 

obowiązujące do dnia dzisiejszego. Proszę?  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Nie był Radnym. 

 

Radny Józef Twardzik 

Nie był Radnym?  

 

(niewyraźne) (wielogłos) 

 

Radny Józef Twardzik 

Tak że proszę Państwa, my się musimy dostosować do tego, co Rada Miasta uchwaliła, wszystkie 

terminy i w tych terminach musimy się mieścić, składanie wniosku do projektu budżetu miasta na rok 

następny. Poza tym kierowanie są na Komisję Gospodarki Przestrzennej, tak jakby Komisja Gospodarki 

Przestrzennej miała kompetencje, miała kompetencje wprowadzenia w projekcie budżetu miasta te 

wszystkie pozycje, które Rada Osiedla Urbanowice wystosowała. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dlatego poprosiłem Panie Radny, aby skierować te pisma do wydziałów. Wydziały mają wiedzę na ten 

temat, odpowiedzą Zarządowi Osiedla i sytuacja będzie według mnie wyjaśniona, jak najbardziej. 

Proszę, jeszcze Pani Radna?  

 

Radna Lidia Gajdas 

Tak, ja jeszcze gwoli wyjaśnienia szanowni Państwo, bo widzę wniosek jeden z kilkunastu, który Rada 

Osiedla składa i podpisuje Pan Przewodniczący. Chodzi mi teraz o postawienie wiaty przystankowej. 
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Oczywiście jestem za taką wiatą, bo wiadomo z jakich przyczyn. No żeby ludzie po prostu, żeby ludziom 

na głowę deszcz na przykład nie lał. Ale Pan Przewodniczący wiedział, że taka interpelacja została 

złożona. Wiedział jaka jest odpowiedź na tą interpelację i po prostu na koniec swojej kadencji wrzuca 

nam takie wnioski, jakby udając, że nic nie wie. Nie, Pan                   dosłownie wiedział o tym. 

Rozmawialiśmy o tym na komisji zdalnej i też to słyszał, bo mówiliśmy akurat o tym temacie bardzo 

głośno, też się w to włączał i dzisiaj następny jego wniosek tej samej treści. No myślę, że bezzasadny. 

Dziękuję. 

 

(niewyraźne) (wielogłos) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Pani Radna, odpowiedź pójdzie. 

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Aha, dobrze, no to Szanowni Państwo, kto z Państwa jest za, aby przekazać wszystkie te pisma do 

odpowiedzi? Dziękuję. Punkt 13. Sprawy bieżące i wolne wnioski. Czy ktoś chciał zabrać głos? Pan 

Radny Dariusz Wencepel, proszę. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Ja mam pytanie do TZUKu, jak tam idą koszenia ostatnie w tym roku? Bo na ostatniej chyba sesji się 

pytałem o to, Mikołowska jest dalej niewykoszona przez tą firmę, a się już zima zbliża. Kiedy to będzie 

wykoszone? Bo to jest 2-3 miesiące niekoszone. (niewyraźnie) i do kiedy ma termin?  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę, Pani. 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Szanowny panie Radny, mieliśmy umowę akurat  na krajówkę, o której Pan mówił, Mikołowskiej została 

podpisana w zeszłym tygodniu. Oni już są na wysokości ulicy Oświęcimskiej, przy giełdzie kwiatowej. 

No więc teraz pójdą w dalszym ciągu, więc nie wiem. No nie chcę obiecać, że jutro, ale myślę, że 

pojutrze już będą na Mikołowskiej. No prace trwają. Tamten pokos został zakończony w połowie 

sierpnia, więc tak naprawdę mamy październik i kończymy pokos. To jest tak naprawdę koszem już 

porządkowe, zbliżające się do jesieni i jeszcze nam zostaje przy ulicach grabienie liści, prawda, żeby 

też było. Tak że my działamy, mówię, kwestiach dwóch dni i będą na Mikołowskiej. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dziękuję. Pani Radna Edyta Danielczyk. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja mam też pytanie, 2 tygodnie temu dzwoniłam do Pani, do Państwa, ponieważ na ulicy Stolarskiej 

leży kabel. Wcześniej dzwoniłam do MZUiMu, powiedzieli mi, że tym się zajmie Państwa wydział. Kabel, 

który może nie jest pod prądem, ale my nie wiemy z czego to jest, z jakiej firmy. Na kablu nie ma niestety 

adresu nadawcy trzeciej osoby, która jest za to odpowiedzialna, a ten kabel tam ciągle leży. I takie 

pytanie, jak mamy jeszcze inaczej zainterweniować, skoro... 

 

Radny Andrzej Kściuczyk 

Energetyczny kabel?  

 

Radna Edyta Danielczyk 

To nie jest, to jest jakiś inny, ale też (niewyraźnie) 
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Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Złomiarzy nie ma, żeby im zgłosić? 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Złomiarze nie wzięli? 

 

(niewyraźne) (wielogłos) 

 

Radna Edyta Danielczyk 

To jest długi kabel niestety. Choć pozwijany, więc mieszkańcy (niewyraźnie) żeby gdzieś tam leżał na 

ziemi, więc tym bardziej. 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Jeżeli mogę. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę. 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Ja powiem tak, ja pierwszy raz słyszę o kablu. My z kablami mamy mało wspólnego.  

 

(niewyraźne) (wielogłos) 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Powiem szczerze, że chyba nie do nas był ten telefon. Mogę sprawdzić oczywiście, ale nie było ani 

żadnej interwencji, ani pracownicy nie jechali w teren odnośnie kabla i to się (niewyraźnie). 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Dzwoniłam do MZUiMu i tam powiadomiono mnie, że to było, że to jest Państwa dział. Że oni się tym 

nie zajmują, to też dzwoniłam do Państwa i odebrał pracownik, to było w czwartek o godzinie 15:15. 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

W zeszłym tygodniu w czwartek, tak? 

 

Radna Edyta Danielczyk 

2 tygodnie temu w czwartek. 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Powiedział, że my się kablem zajmiemy?  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak, dokładnie. 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Muszę to sprawdzić, ale my się kablami nie zajmujemy, więc na pewno, tak jak mówię, no ja nie 

pamiętam ani na odprawie, żeby był taki temat ulicy Stolarskiej i kabla. Pytanie, czy na pewno to był 

TZUK? Czy na pewno Pani zadzwoniła do (niewyraźne). 

 

Dyrektor Biura ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Sprawdzimy to. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak. To znaczy na pewno zadzwoniłam do Państwa, bo tak jak powiedziałam, w MZUiMie stwierdzono, 

że to jest (niewyraźne). 
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Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Sprawdzimy, dobrze? 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Pobocza, tak?   

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

My się Szanowni Państwo zajmujemy szeroko pojętą zielenią w mieście, my jakby z infrastrukturą typu 

kable… 

 

(niewyraźne) (wielogłos) 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Nie no ale my nie odpowiadamy za kable, które są czyjeś. My zawsze weryfikujemy z naszymi 

wydziałami, z którymi współpracujemy na bieżąco i tak jak mówię, sprawdzę, dam znać, ale nie kojarzę 

takiej sytuacji, żeby miała miejsce, żebyśmy coś robili z jakimś kablem. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

To właśnie to pytania, pytanie takie co mają robić mieszkańcy w tej sytuacji?  Ale nie, jak leży to trawa 

nie rośnie. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Jak będą kosić to się naowija na kosiarkę. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Ale nie, jak leży to trawa nie rośnie. 

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

(niewyraźnie) mieszkańcy z kablem. Najpierw trzeba zweryfikować jaki to jest kabel, z jakiej to jest 

infrastruktury. Jeżeli on nie jest pod napięciem, to i tak musimy zweryfikować. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Dobrze Pani Naczelnik, sprawdzimy i będziemy wiedzieli co dalej. Czy ktoś jeszcze ma jakieś 

zgłoszenia, pytania?  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Mam pytanie. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Czy jest możliwe, żeby mieszkaniec, który naprawił drogę po tym, jak sam musiał odprowadzając wodę, 

tak, ją uszkodzić, no i oczywiście po tej naprawie doprowadził do stanu pierwotnego, musiał za to 

jeszcze płacić Państwu pieniądze, podatku od ingerencji w drogę? Płatny dożywotnio. Jest coś takiego 

w ogóle?  

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Arkadiusz Bąk 

Znaczy musiałbym się jakby zapoznać. Nie odpowiem Pani tutaj na to pytanie, tak że no... 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Może zajęcie pasa drogowego. 
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Radna Edyta Danielczyk 

Ale tutaj chodzi o podatek, o jakąś opłatę dożywotnią, więc już w ogóle nie rozumiem. 

 

(niewyraźnie) (wielogłos) 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Arkadiusz Bąk 

Też nie wiem, musiałbym, dokładnie o co chodzi, czy chodzi o służebność, zajęcie pasa drogowego? 

No więc jakby skonkretyzować z takiego tytułu ponosi opłatę no. 

 

Radna Lidia Gajdas 

Ale to Szanowni Państwo, jeżeli mogę. Nie możecie mówić teraz tak, a może z tego tytułu, a może z 

tego. Jest decyzja, trzeba ją przyjść pokazać, wtedy ktoś ją odczyta, aha, dotyczy tego, a nie, że ktoś 

powiedział gdzieś i teraz znowu. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Czy są jeszcze jakieś zgłoszenia, jakieś pytania? 

 

Radny Józef Twardzik 

Ja jeszcze do pana Dyrektora. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę Pan Radny Józef Twardzik. 

 

Radny Józef Twardzik 

Ulica Szkolna w Wilkowyjach, w budżecie miasta zapisana jest kwota 602 000 złotych. 400 000 

dyspozycji Pani Naczelnik Szymkowskiej. 202 000 w dyspozycji Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów. Jutro 

będziemy uchwalać nową uchwałę zmiany budżetową. Te już 400 000, które jest w gestii Pani Naczelnik, 

przenoszone są na rok 2024. Natomiast co z kwotą 202 000?  

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Arkadiusz Bąk 

Planujemy uzyskać ZRID w tym roku, a ponieważ prace projektowe płacimy na sam koniec po 

rozliczeniu, jedno to jest uzyskanie decyzji administracyjnej. I tutaj wierzę w to, że jakby uzyskamy 

decyzję administracyjną w tym roku, a rozliczenie kontraktów na prace projektowe, to jest dla mnie 

odrębna sprawa, gdzie trzeba odebrać kosztorysy inwestorskie, sprawdzić. To są jakby rzeczy i są 

związane z płatnościami za wykonane dzieło.  

 

Radny Józef Twardzik 

Czyli Pan śledzi te 202 000 tak? 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Arkadiusz Bąk 

Tak, oczywiście, że tutaj śledzimy to. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Proszę. 

 

Mieszkaniec 

Tylko uwagę do burzliwej dyskusji na temat zmiany nazwy ulicy. Z doświadczenia po prostu wiem, a 

jako że zaraz po studiach pracowałem w Urzędzie Skarbowym i wprowadzałem pocztę. Każda zmiana 

ulicy dla wszędobylskich systemów informatycznych, gdzie wszystko jest w systemie, wszystko jest 

robione automatem. Jeżeli była przez lata wprowadzana jedna ulica, to teraz to idzie automatem. Jako 

przykład mogę powiedzieć, że kolega z tego urzędu od Pani Przewodniczącej dostał odpowiedź, gdzie 

na górze była nazwa Komisji, która już nie istnieje w tej kadencji. Tak że jeżeli zmienią Państwo ulicę, 

to ona się zmieni na tabliczce na szkole, tak, ale we wszystkich systemach, urzędach, które prowadziły 

korespondencję z tą szkołą, ta ulica się nie zmieni. Poczta się będzie odbijać. Może chodzić o takie 

sprawy drobne, ale to jest, po co to robić, jeżeli to nie jest, nie wiem, zbrodniarz komunistyczny, nazwa 

ulicy? To jest naprawdę bezsensowne. Taka czysto porządkowo-administracyjna sprawa. 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=503222

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 8:40:57



Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

Przewodniczący komisji Sławomir Sobociński 

Myślałem, że dyskusję na ten temat zakończyliśmy, ale dobrze. Czy jeszcze ktoś chciał zabrać głos? To 

dziękuję Państwu, zamykam posiedzenie Komisji i widzimy się na Sesji, a co poniektórzy jutro na 

Komisji Finansów. 
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